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رئیس بیمارستان سوانح
 سوختگی  اصفهان:

بیماران سوختگی در طرح 
تحول سلامت آسیب دیدند

رئیس بیمارستان »سوانح سوختگی« اصفهان 
گفت: بیماران سوختگی در طرح تحول سلامت 
آسیب دیدند؛ زیرا قرار بود جزو بیماران خاص 
و صعب العلاج قرار بگیرند که این اقدام صورت 

نگرفت.
»فریدون عابدینی« که با مهر سخن می گفت، 
اظهار داشت: سالانه وزارت بهداشت بودجه ای 
ویژه بیماران ســوختگی پرداخت می کرد که 
تخفیف های مالی به این نوع بیماران، به ویژه 
بیماران بی بضاعت داده می شد که با این بودجه 

تحت حمایت مالی دولت قرار می گرفتند.
وی در ادامه افــزود: از ســال ۹۴ تاکنون این 
حمایت های مالی خیلی کم شد یا اینکه پول از 
سوی وزارت بهداشت به دانشگاه تزریق می شد، 
اما به دلیل کمبود بودجه دانشگاه، بودجه صرف 

بخش های دیگر می شد.
رئیس بیمارستان »سوانح سوختگی« اصفهان 
با بیان اینکه امسال ردیف بودجه ویژه بیماران 
سوختگی که مربوط به سال ۹۴ بود، پرداخت 
شــد، همچنین میزان اعتباری که برای موارد 
تصادفی به این بیمارستان اختصاص می یافت 
نیز نسبت به ســال های گذشته بسیار کاهش 
یافت، افزود: باوجودی که در این زمینه برای سال 
۹۶ قرارداد داریم، اما بخشی از این حمایت های 
مالی که از سال ۹۴ بود، به بیمارستان تخصیص 
یافت و این سبب شد که نداشتن بودجه کافی 
در بیمارستان، هزینه های درمان سوختگی را 

افزایش دهد.
    بدهی وزارت بهداشت به بیمارستان 
»سوانح ســوختگی« اصفهان بیش از 

یک میلیاردتومان است
وی با اشاره به اینکه امسال ۵ درصد آمار پذیرش 
سوختگی ها نسبت به سال گذشته کاهش پیدا 
کرده اســت، اعلام کرد: به طور قطع بالا رفتن 
هزینه های درمان یکی از عوامل مؤثر در کم شدن 

آمار پذیرش سوختگی هاست.
عابدینی با اعلام اینکه میزان مطالبه ما در سال 
۹۵ که هنوز وزارت بهداشــت بــه ما پرداخت 
نکرده و بدهکار به بیمارســتان است بیش از 
یک میلیاردتومان اســت،  ادامه داد: از سالی که 
طرح تحول نظام سلامت آغاز شد، دو مصوبه 
مجلس درخصوص اجرای این طــرح به اجرا 
درنیامد و برهمین اساس اعتباراتی که قرار بود در 
راستای حمایت از بیماران سوختگی وتصادفی 

تخصیص یابد، واریز نشد.
وی گفت: درحال حاضر، دانشگاه علوم پزشکی 
اصفهان به دلیل کمبود بودجه در بسیاری از موارد 
مثل شرکت های دارویی و پیمانکاران از ظرفیت 
اوراق مشارکتی استفاده می کند؛ به این صورت 
که بودجه ای که وزارت بهداشت به آن ها می دهد 
را نزد بانک ها نگه داری و از سود آن مطالبات خود 

را پرداخت می کند.
رئیس بیمارســتان سوانح سوختگی اصفهان 
به یکی از مشــکلات عمده ای که درخصوص 
بیماران سوختگی با آن مواجه اند اشاره کرد و 
گفت: برخی از مراکز درمانی بیماران سوختگی 
را در کنار سایر بیماران در »آی سی یو« بستری 
می کنند که بگویند ما به بیماران ســوختگی 
خدمات می دهیم و از این راه اعتبارات مربوط به 
بیماران سوختگی را دریافت کنند درصورتی که 
باید بیماران سوختگی در یک اتاق ایزوله بستری 
شود. وی ادامه داد: در همین راستا، بیماری در 
شهرکرد داشتیم که صورت و دو دستش دچار 
سوختگی شــده بود اما اورژانس وی را در کنار 
سایر بیماران بســتری کرده بود و بعد از پنج تا 
شش روز که خانواده بیمار مشاهده کردند بیمار 
آن ها دچار مشکلاتی شده است به اصفهان سفر 
و در بیمارستان سوانح سوختگی او را بستری 
کردند.عابدینی به مشکلات موجود درمانی که 
توسط بخش خصوصی دربیمارستان های دولتی 
برای بیماران زخم پای دیابتی صورت می گیرد، 
اشــاره کرد و گفت: امروز شــاهد یک سری از 
خدمات درمانی در بیمارستان های دولتی مثل 
امین یا عیسی بن مریم هستیم که این خدمات 
درقالب درمان های نویــن یا لوکس برای زخم 
پای دیابتی با ســپردن به برخی پیمانکاران و 
بخش های خصوصی در حال انجام اســت.وی 
با تأکید بر اینکه ایــن روش ها در تلویزیون هم 
تبلیغ می شود، گفت: این روش ها برای درمان 
زخم پای دیابتی هیچ چارچوب علمی ندارد و 
باید وزارت بهداشت جلوی این اقدامات را بگیرد 
چراکه بســیاری از این درمان ها تحت پوشش 

بیمه هم نیست.

گزارش

 آب، اشتغال و محیط زیست
 کلید قفل های اصفهان!

نخستین جلسه استاندار اصفهان با خبرهای 
خوبی برای اصفهانی ها توأم بود. مسئله آب و 
زاینــده رود که می توانســت امید دوبــاره ای را برای 
اصفهانی هایی که به نبود زاینــده رود عادت کرده اند، 

میسر کند.
گرچه این مسئله با ورود »زرگرپور«، استاندار سابق هم 
به نوعی تکرار شده بود، اما این بار »محسن مهرعلیزاده« 
مصمم و بی پرده از مشکلاتی صحبت کرد که جلوی 

احیای زاینده رود را گرفته است.
مهم ترین بخش سخنان عالی ترین مقام استان زمانی 
بود که او به گذاشتن یک سوم وقتش برای زاینده رود 
اشاره کرد و گفت: به این دلیل کنفرانس مطبوعاتی اش 
عقب افتاده که او بیشتر وقتش را در راهروها و پله های 
سازمان برنامه وبودجه گذاشــته  تا بودجه  لازم را برای 
این پروژه اخذ کند؛ چراکه به قــول مهرعلیزاده، اگر 
به همین منوال پیش رویم، در سال های بعد با وضعیت 
جوی وجغرافیایی کشور، وضعیت استان اصفهان بدتر 
خواهد شد؛ ضروری ترین کار ممکن، ایجاد سد تونل 
سوم کوهرنگ به منظور انتقال 2۵0 میلیون مترمکعب 
آب به زاینده رود است که از سه سال پیش کار این تونل 
تقریباً تمام شده، اما ســد حدود 2۴ درصد پیشرفت 

داشته و کار متوقف مانده است.
خبرهای خوب اســتاندار این بود که در طی این زمان 
توانسته بیش از دو برابر بودجه مورد نیاز را دریافت کند: 
»288 میلیارد تومان در جدول 1۹ دولت بودجه گذاشته 
شده و البته بخش خصوصی هم می تواند سرمایه گذاری 
کند؛ همچنین 7۴ میلیارد تومان بودجه دیگر نیز وجود 
دارد که جمعاً مبلغ خوبی خواهد بود و در زمستان امسال 
کار را شروع خواهیم کرد. شرایط کنونی زاینده رود با 
توجه به کم بارشــی ها در طول سنوات اخیر و کمبود 

منابع آب ایجاب می کند با قدرت تفکر و مدیریت برای 
این شرایطی برنامه ریزی کنیم. ضروری ترین کار در این 
مسیر که نباید لحظه ای از آن غفلت کنیم، تکمیل هر چه 
سریع تر سد و تونل سوم کوهرنگ است تا بتوانیم 2۵0 
میلیون متر مکعب آب را برای تأمین نیازهای آبی، به 
استان منتقل کنیم. کلنگ تونل کوهرنگ سال 1۳72 
زده شده است، اما با وقفه هایی که در مسیر ساخت آن 
ایجاد شده، سه ســال پیش به اتمام رسید با این حال 
بدون ســد، بهره برداری از آن ممکن نیست. عملیات 
عمرانی ســد کوهرنگ در حدود 2۴ درصد پیشرفت 
داشته است و تلاش می کنیم بودجه آن تأمین شود. تا 
کنون بودجه مطلوبی برای پیشرفت هر چه سریع تر سد 
دریافت شده است و 288 میلیارد تومان از سوی دولت 

تأمین اعتبار شده است.« 
او از دعواهای ایجاد شــده بر سر آب هم صحبت کرد و 
با تأکید بر اینکه هر جایی از ایران برای کل ایران منابع 
تأمین می کند و نباید این موضــوع را به دعوا تبدیل 
کرد، اظهار داشت: دعواهای استانی، ما را فقط به عقب 
می اندازد و به همین خاطر باید با مدیریت درست پیش 
برویم: »مسیر زاینده رود باید ساماندهی شود، تا آب هدر 
نرود و آنچه در مسیر جاری می شود به مصرف برسد. 
در جهت صرفه جویی در مصرف آب در بخش صنعت، 
کشــاورزی، شــرب و در بخش های دیگر و چگونگی 
استفاده از پساب تصفیه شده در صنعت دستورالعمل 
جدیدی تنظیم خواهد شــد. درخصوص مصرف آب، 
موردی را از مردم پنهان نمی کنیم، تا خودشــان برای 
مصرف آب برنامه ریزی کنند. بارش های استان در فصل 
بارش در مقایسه با سال گذشته 10 درصد کاهش یافته 
است. رقم کاهش بارندگی در برخی نقاط کشور به ۳۵ 
درصد و در برخی نقاط نیز به ۵2 درصد می رسد و در 
مجموع نزدیک به ۹0 درصد کاهش بارش در کشور اتفاق 
افتاده است.« تغییر الگوی کشت و استقرار صنایعی که 

به آب نیاز ندارند موضوع دیگری بود که استاندار اصفهان 
از آن نام برد. مسئله ای که می تواند با تغییر روش ها در 
صرفه جویی آب در روزهای بی باران اصفهان کمک کند: 
»در همین راســتا احداث یک مجتمع صنعتی تحت 
عنوان پارک پتروشیمی در شرق اصفهان در دستور کار 

است که تأثیر مطلوبی بر اشتغال زایی خواهد داشت.«
آب، اشتغال و محیط زیســت، اولویت هایی بودند که 
مهرعلیزاده آن ها را به عنوان الویت های استان برشمرد. 
الویت هایی که می تواند اصفهان را به شهری پرگردشگر 

و جایی برای زندگی بهتر تبدیل کند.
او برای هر کدام از سخنانش دلیل و مدرک مستند و قابل 
دفاع آورد؛ مدارکی از جمله اینکه براساس آماری از سال 
1۳۵0 در دهه های مختلــف ورودی آب زاینده رود در 
مجموع یک میلیارد و 800 میلیون مترمکعب بوده است 
و امروز به زیر یک میلیارد یعنی در حدود ۹00 میلیون 
مترمکعب رسیده است. با توجه به پیش بینی بارش ها 
در واقع میزان بارش ها در طول ۴۶ ســال گذشته به 
نصف رسیده است و اگر این روند ادامه پیدا کند با توجه 
به وضعیت جوی و جغرافیایی کشور و استان در ۵0 سال 
آینده منابع آبی به صفر می رسد. راهکار استاندار در این 
وضعیت نگاه به سایر نقاط دنیا در این وضعیت بود: »در 
سایر نقاط دنیا نیز کشورهایی بودند که شرایطی به مراتب 
بدتر از اصفهان داشته اند اما با برنامه ریزی در خصوص 
حفظ منابع آبی شان در صنعت، کشاورزی و سایر موارد 

این مشکل را پشت سر گذاشته اند.«
»اشتغال« بحث دیگری که والاترین مقام استان را برآن 
داشته تا جلسات منظم و مؤثری با حضور بیش از 120 
نفر از سرمایه گذاران اصفهانی برگزار کند تا در دو بخش 
اشتغال های زودبازده و اشتغال های پایدار اقداماتی در 
استان با آن ها تبادل نظر کرده و رقم بیکاری استان را که 

از میانگین کشوری بالاتر است، مداوا کند.
آلودگی هوا و محیط زیست هم جزو الویت های استاندار 

قرار گرفت تاجایی که او با اشاره به آخرین اقدامات در 
حوزه محیط زیست در اصفهان در سال ۹2 گفت: پس 
از این سال روی این مطلب خیلی کم تأکید شده است 
که این امر اصلاح شد. در حوزه محیط زیست مصوبات 
ارزشمندی داشته ایم؛ اما آنچه اجرا شده با مصوبات فاصله 

بسیاری داشته است.
طراحی یک »پنجره واحد« برای توسعه و روان سازی 
بخش خصوصی دنباله مباحثی بود که مهرعلیزاده آن را 
بیان کرد: »پنجره واحد جایی است که نمایندگان ادارات 
مختلف در آن جمع می شوند و به درخواست هایی که 
برای صدور مجوز ارائه شده است رسیدگی کرده و پاسخ 
می دهند. به این ترتیب زمان گرفتن مجوزی که اخذ آن 
در گذشته سال ها طول می کشید، با روند کنونی به پانزده 
روز و درنهایت دو تا سه روز کاهش می یابد. این سیستم 
در کشورهای دیگر اجرایی شده و جواب داده است و در 

اصفهان نیز در حال تکمیل است.«
پس از ســخنان اســتاندار و مقدماتی که در رابطه با 
فعالیت هایش از بدو ورود بیان کرد نوبت به ســؤالات 
خبرنگاران رسید و او یک به یک پاسخ داد. اما مهم ترین 
پرسش از مهرعلیزاده در رابطه با اجرای طرح نه ماده ای 
احیای زاینده رود بود که او در پاسخ گفت: این طرح در 
حال اجراست من روی اســتان اصفهان و فهم و شعور 
مردم این استان حساب زیادی باز کردم. اصفهان یک 
استان نوپا و کوچک نیست و چند دهه پایتخت ایران بوده 
است، بنابراین چنین استانی با چنین پیشینه ای نباید در 

رقابت های استانی وارد شود.

استاندار اصفهان تصریح کرد: در این طرح مشخص شده 
است هر یک از استان های حاشیه زاینده رود چه سهمی 
از آب می برند و این سهمیه باید در چه بخش هایی صرف 
شود. آنچه استاندار باید پیگیری کند این است که این 

طرح به صورت کامل اجرا شود.
مهرعلیزاده افزود: در جلسات گذشته شورای آب، بارها 
پیرامون این سهمیه بندی بحث هایی صورت گرفته 
است و امروز نیز جلسه شورای آب برگزار و در آن بررسی 
می شود که پیش بینی ســهمیه اصفهان در گذشته 
چه قدر بوده است و درحال حاضر براساس میزان بارش ها 

و وضعیت موجود این سهمیه چه قدر است.
وی تأکید کرد: استاندار جدید چهارمحال و بختیاری نیز 
فردمنطقی و غیرمتعصب است و درخصوص اقدامات 

مشترک با هم به تفاهم رسیده ایم.
مهرعلیزاده درخصوص کنسرت ها نیز گفت: طبق قانون 
عمل خواهیم کرد و اگر در تهران کنســرتی در حال 

اجراست، دربقیه نقاط ایران هم باید اجرا شود.
مهرعلیزاده، در جمع بندی سخنانش، از اهمیت دادن 
به جوانان سخن گفت و تأکید کرد جوانان برای او بسیار 
مهم هستند و بسیاری از کســانی که او برای ریاست 
دفترش انتخاب کرده است، به مقاماتی مثل معاونت 
یا وزیری دســت یافته اند و برای همین باید به جوانان 

اهمیت داد.
او از خبرنگاران خواست که از نگاه های محلی بپرهیزند؛ 
چون تمام کسانی که خدمت می کنند برای کل ایران و 

آسایش و آرامش همه مردم کار می کنند.

در نخستین »جلسه مطبوعاتی« استاندار مطرح شد:

دریا قدرتی پور / گروه اصفهان
power fullsea@gmail.com

عضو شورای اسلامی شهر شهرضا گفت: براساس اطلاعات 
واصله، شهردار شهرضا دانشجوی ترم اول دوره فراگیر مقطع 
لیسانس رشته حقوق در دانشگاه پیام نور مرکز شهرضاست و از 

سویی دانشجوبودن خود را کتمان می کند.
»سعید آقاسی« که در شهرضا با فارس سخن می گفت، ضمن 
بیان اینکه اعضای شورای اسلامی شهر براساس قانون امکان 
طرح سؤال درخصوص جوانب مختلف مدیریتی و عملکردی 

شهرداران را داراهستند، اظهار کرد: 
برهمین اساس نسبت به طرح ده هاپرسش درخصوص ابهامات 
و نارسایی های مدیریتی شهردار شهرضا اقدام کرده ام و امروز 
با طرح این پرسش ها در صحن شورای اسلامی شهر، خواستار 
ارائه پاسخ دقیق، شــفاف و بی ابهام از سوی شهردار شهرضا 

هستم.
وی افزود: براساس قانون، درصورتی که عضو یا اعضای شورای 
اسلامی شهر از پاسخ های ارائه شده از سوی شهردار قانع نشوند، 

بحث استیضاح شهردار مطرح می شود.
عضو شورای اسلامی شهر شهرضا با بیان اینکه روند مدیریتی 
حاکم بر شهرداری شهرضا در طول دو سال گذشته ابهامات 
و نارسایی های متعددی داشته اســت، تأکید کرد: به عنوان 
منتخب مردم در پارلمان شهری و در راستای صیانت از حقوق 

شهروندی نسبت به طرح ده ها سؤال اقدام کرده ام.
وی ادامه داد: شهردار شهرضا باید به دلایل عدم ارائه مدرک 
تحصیلی در پاســخ به نامه مورخ 1۳۹۶/08/20 که در نامه 
شماره ۶0۴ با امضای رئیس شورای اسلامی شهر به وی ابلاغ 

شد و در متن آن اشاره شد: باید کلیه مدارک تحصیلی خود را 
شامل دکترای شهرسازی، فوق لیسانس مهندسی فضای سبز، 
لیسانس مهندسی عمران، فوق دیپلم شهرسازی و دیپلم، به 

دبیرخانه شهرداری تقدیم  کند، پاسخ گو باشد.
آقاسی بیان داشت: بنا بر اطلاعات واصله، شهردار شهرضا از 
ابتدای ورود به شهرضا تاکنون، دانشجوی مهندسی شهرسازی 
دانشــگاه پیام نور مرکز اصفهان بوده که در این خصوص چرا 
دانشجو بودن خود را کتمان کرده است؟ همچنین با داشتن 
دکترای شهرسازی چه نیازی به تحصیل در مقطع کارشناسی 

همان رشته را دارد!؟
وی اضافه کرد: بر اســاس اطلاعات واصله، شهردار شهرضا 
دانشجوی ترم اول دوره فراگیر مقطع لیسانس رشته حقوق 
در دانشگاه پیام نور مرکز شهرضاست و از سویی دانشجو بودن 

خود را کتمان می کند!
عضو شورای اسلامی شهر شهرضا تأکید کرد: شهردار شهرضا 
باید پاسخ گوی این سؤال باشد که آیا تاکنون جلسه رسمی 
تحت عنوان کمیته برنامه ریزی به همراه معاونان و کارشناسان 

شهرداری داشته است.
وی بیان داشت: شهردار شهرضا نسبت به انجام وظایف خود 
در خصوص اطلاع رسانی به شهروندان از جمله ماده 7۹ قانون 
شهرداری ها که به موجب آن موظف بوده تا پانزدهم هر ماه 
حساب درآمد و هزینه هر ماه قبل شهرداری را به شورا تسلیم 

کند که تاکنون این وظیفه را انجام نداده است.
آقاسی اذعان داشت: به موجب ماده 71 همان قانون باید به 
صورت جامع درآمد و هزینه شــهرداری را برای دوره شش 
ماهه به تصویب برساند که تاکنون نسبت به انجام این وظیفه 

کوتاهی کرده است.

 عضو شورای اسلامی شهر شهرضا:

شهرداری که مدرک تحصیلی خود را رو نمی کند!

سخنگوی سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی 
شهرداری اصفهان خبر داد:

پروژه نجات ساکنان مجتمع مسکونی 
گرفتار آتش

سخنگوی سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری اصفهان 
گفت: ساکنان مجتمع دوازده واحدی اصفهان که بر اثر حریق یک 
دستگاه خودرو در پارکینگ گرفتار آتش و دود شده و امکان خروج 

از آپارتمان را نداشتند، توسط تیم آتش نشانی نجات پیدا کردند.
»محمد شریعتی« در گفت وگو با تسنیم در اصفهان با اشاره به 
حادثه حریق ساختمان پنج طبقه اظهار داشت: ساعت دوازده 

دقیقه بامداد، خبر حریق خودرو در پارکینگ مجتمع مسکونی 
پنج طبقه در خیابان مخابرات به سامانه 12۵ اعلام شد. به محض 
دریافت گزارش، اکیپ ایســتگاه های ۶، 18، 1۶ و 1۹ به همراه 
تجهیزات و دو دســتگاه خودروی نردبان، خودروی تخصصی 
تنفسی به همراه مدیر و افسر کشیک وقت به محل حادثه اعزام 
شدند.وی افزود: این حریق در یک دستگاه خودرو در پارکینگ 
مجتمع مسکونی پنج طبقه اتفاق افتاد و با توجه به تراکم جمعیت 
در نیمه شب، تمام ساکنان دچار دودگرفتگی شدند. ساکنان 
به خاطر وسعت دود، امکان خروج به بیرون را نداشتند و هر لحظه 
نیز احتمال سرایت حریق و رسیدن شعله به طبقه های بالای 

مجتمع بیشتر می شد.

سخنگوی ســازمان آتش نشــانی و خدمات ایمنی شهرداری 
اصفهان ادامه داد: با توجه به خطرهای مرگ بار این حادثه، ناجیان 
آتش نشانی به دو اکیپ مجزا تقسیم شدند. اکیپ اول با استفاده از 
دستگاه تنفسی و لباس مقاوم در برابر حریق، اقدام به جست وجو و 
نجات محبوس شدگان گرفتار در دود کردند و اکیپ دوم عملیاتی 
نیز هم زمان و با سرعت عمل بالا، نســبت به اطفای حریق در 
همان دقایق ابتدایی اقدام کرده و از سرایت حریق به نقاط دیگر 

جلوگیری کردند.
وی گفت: خوشبختانه این حادثه هیچ گونه خسارت جانی نداشته 
است. علت آن نیز توسط کارشناسان پیشگیری از حریق این 

سازمان تحت بررسی است.

محمدحسین ســجاد، دبیرکل 
نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس 
استان اصفهان گفت: 25 مدرسه 
مستقل با میانگین 9 دانش آموز و 30 
مدرسه غیرمستقل با میانگین 27 
دانش آموز کانکسی و خطرآفرین 

در این استان وجود دارد. / ایرنا 

مدارس شهرســتان های فریدن، 
خوانســار، فریدونشــهر و بویین 
و میاندشــت به دلیل بــارش برف 
تعطیل شد. در شهرستان خوانسار، 
مدارس ابتدایی و پیش دبستانی در 
شهرهاوروستاهای این خطه تعطیل 
شد و ســایر مقاطع تحصیلی با یک 
ســاعت تأخیر فعالیت خود را آغاز 

کردند. /نسل فردا

خبر ویژه

80 عملیات
فرمانده کمیته جست  وجوی مفقودان نیروهای مسلح:

هدف از تشییع وتدفین شهدای گمنام، آشنایی نسل 
»قدیم« با نسل »فردا« است

فرمانده کمیته جست وجوی مفقودان ســتادکل نیروهای مسلح گفت: نیروهای مسلح 
جمهوری اسلامی و بسیج قهرمان، در طول هشت سال دفاع مقدس 80 عملیات داشته اند که 
باید با دعوت از رزمندگان، ایثارگران و فرماندهان دفاع مقدس مورد بازکاوی قرار داده شود.

ســردار »محمد باقرزاده« اظهار کرد: هدف از تشییع وتدفین شــهدای گمنام، آشنایی 
فرزندان و نسل های پس از جنگ با فرهنگ ایثار، جهادوشهادت است؛ نسلی که هیچ گونه 

ذهنیت وتجسمی از دوران هشت سال دفاع مقدس در ذهن خود ندارد.
وی افزود: این وظیفه خطیروسنگین بر دوش ماست که باید به صورت تفصیلی، نه به صورت 
اجمالی به آن ها بیاموزیم که هدف از دفاع مقدس چه بود که در این راستا گام هایی باید 

برداشته شود.
فرمانده کمیته جست وجوی مفقودان ستادکل نیروهای مسلح، با بیان بازکاوی نبردهای 80 
گانه به عنوان یکی از راه های شناخت دفاع مقدس، گفت: نیروهای مسلح جمهوری اسلامی 
و بسیج قهرمان در طول هشت سال دفاع مقدس 80 عملیات داشته اند که باید با دعوت از 

رزمندگان، ایثارگران و فرماندهان دفاع مقدس مورد بازکاوی قرار داده شود.
وی در ادامه تصریح کرد: یکی دیگر از راه های معرفی اهداف دفاع مقدس دعوت از رزمندگان 
و ایثارگران، همچنین پدران ومادران شــهدا و برگزاری جلسات خاطره گویی به منظور 
استخراج و القای الگوی سبک زندگی آنان است که همواره مورد تأکید و سفارش فرمانده 

معظم کل قوا بوده است.
باقرزاده، اذعان داشت: برپایی شب شعر دفاع مقدس توسط مردم و نقد کتب دفاع مقدس از 
دیگر راه های معرفی اهداف دفاع مقدس است؛ بالغ بر بیست هزار عنوان کتاب دفاع مقدس 
در چهارده شاخه ادبی اعم از رمان، خاطره، بازآفرینی خاطره، داستان، مهندسی جنگ و... 
وجود دارد که باید با ایجاد کتابخانه های دفاع مقدس، مردم به ویژه جوانان و دانشجویان را با 

این کتب آشنا کرد و این کتب مورد نقد و بحث قرار داده شود.
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